
Vztrajnost, zbranost, samozavest, zaupanje vase in nekaj sreče je tisto, kar me je pripeljalo do 
dosedanjega uspeha. Ni bilo vedno lahko, daleč od tega, pa vendar sem mnenja, da lahko uspe 
vsakomur.  
 
Nisem bil popoln dijak, pa vendar sem se vedno trudil biti najboljša različica sebe. 
 
V programu farmacevtski tehnik sem pridobil veliko novega znanja in izkušenj, čeprav smo dve 
leti opravili v času epidemije covid-19, ko je bilo šolanje nekoliko drugačno in naporno. Ne 
glede na situacijo nisem nikoli popustil ali obupal. 
 
Svojo pot nadaljujem v smeri farmacije in želim postati čim bolj uspešen. Nekega dne bi se rad 
ozrl nazaj in si rekel, da je bilo vsako dejanje vredno tega, da me je pripeljalo do cilja.  
 
Želim biti navdih za nove generacije. Verjemite vase in se potrudite tudi za najmanjše 
malenkosti, ker vas bodo pripeljale do željenih ciljev.  
 
Pa še nekaj ... Profesorji imajo tudi slabe dneve, zato jim oprostite kakšnega. 
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